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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS ze III. zasedání konaného v pondělí, 10.06.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, Ing. Josef Ruml, MUDr. Provazníková, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA, Jiří Honzíček, 
Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, Mgr. David Tichý,            
Bc. Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: místostarosta MUDr. Ervin Petrikovič, zastupitel MUDr. Ctibor Provazník 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili pan Jiří Honzíček a 
MUDr. Julie Provazníková a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 18 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/55/2024 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Ing. Zdeňku Nezbedovou a Mgr. Davida Tichého. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 16                                                    proti:                                   zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO:  

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 



  Jednání zastupitelstva číslo: III/2024 
Číslo jednací: MěÚ/33240/2024/SEK 

 

 
 
Stránka 2 z 11 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Zdeňka Nezbedová Mgr. David Tichý     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/56/2024 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Ing. Jiřího Havlíčka, MBA a Mgr. Daniel Mikše 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 16                                                   proti:                zdrželo se: 2                                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Jiří Havlíček Mgr. Daniel Mikš     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/57/2024. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 08. a 22.04.2024 
02_Dotazy a připomínky občanů 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04_01. Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2023 
05_02. Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2023 
06_03. Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2024 auditorské společnosti 
07_04. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - duben 2024 
08_05. Rozpočtové opatření č. 3/2024 
09_06. Změna č. 5 Územního plánu Čáslav formou opatření obecné povahy II. 
10_07. Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení změny zkráceným postupem II. 
11_08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení 
12_09. Záměr bezúplatného převodu pozemku parc.č. 2020/1 v k.ú. Čáslav 
13_10. Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Dusíkova, č.p. 1235/7 
14_11. Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Jablonského, č.p. 1225/8 
15_12. Změna názvu DSO Mikroregion Čáslavsko a souvisejících stanov 
16_13.Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 _ AKTUALIZACE 
17_Dotazy a připomínky zastupitelů 
18_Informativní zprávy / Různé:  
 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/58/2024. 
 

Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 08. a 22.04.2024 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/19865/2024/SEK ze dne 08.04.2024 a č.j.: MěÚ/23691/2024/SEK ze dne 
22.04.2024. 
 

Nikdo se do rozpravy k tomuto bodu nepřihlásil. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM – 08. a 22.04.2024. 
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Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan pan Č. se vyjádřil k volbám do zastupitelstva, ke slibům, které volební strany měly, např. ke slibu týkajícímu se 
nemocnice. Následně diskutoval ke článkům týkajícím se městské nemocnice a k nemocnici samotné (personál). Dále 
se vyjádřil ke článkům týkajícím se skládky v Čáslavi.  
Následně se dotazoval zastupitele V. Nezbedy, v jaké pozici se v projektu „Skládka pod dohledem“? Zda je autor? 
Správce?  
Zastupitel V. Nezbeda odpověděl, že komunikoval podmínky tohoto projektu se zástupci spol. AVE CZ odpadové 
hospodářství, pomáhal nastavovat zadání projektu, následně pomáhal v komunikaci s autorem. Dále uvedl, že má 
přístupy do administrace, které je přímým importem ze spol. AVE CZ.  
Občan pan Č.  se dotazoval, jak aktuální ty data jsou? 
Zastupitel V. Nezbeda uvedl, že data, přicházejí s určitou latencí a tak, jak přijdou, tak jsou nahrávána. 
Občan pan Č. uvedl, že by bylo vhodné data aktualizovat a spárovat vážní systém + SPZ vozidel, které sem odpad 
navážejí. 
 

Občanka Hana L. se dotazovala na dětské oddělení v nemocnici? Jak to je s výběrovým řízením na nového primáře, zda 
už se někdo přihlásil apod.? A jak to bude dál, pokud se nikdo nepřihlásí? Jaký má město scénář, zda se zavře porodnické 
oddělení, když tam nikdo nebude? A jak vypadá situace na interně? 
Odpověděla radní MUDr. Provazníková, která uvedla, že situace na dětském oddělení je stabilizovaná, konkurz na 
primáře je přípravě, vypadá to, že se podaří zajistit dané z řad stávajících lékařů.  
Ohradila se proti větě, že se bude zavírat porodnice. Dětské oddělení i oddělení porodnice jsou stabilizovány, péče je 
zajištěna. Nejen s ohledem na dané, ale i s ohledem na jednání s pojišťovnami, které proběhly v minulém týdnu, pokud 
bude zachováno 300 porodů ročně, porodnice bude zachována. 
Co se týká interního oddělení, uvedla, že zde se prozatím nepodařilo najít primáře, nicméně se daří obhospodařit to, 
co je potřeba. Není to ideální, ale funguje se.   
 

17:20 hod. – příchod zastupitele Martina Horského. 
  

Občanka paní N.: Hovořila ke změně č. 5.I) - Územního plánu Čáslav - změna funkčního využití plochy pozemku: stavební parcela 

číslo 1738 a části plochy pozemku: pozemková parcela číslo 1592/2 v katastrálním území Čáslav z plochy zeleně zahrad (ZZ) na plochu bydlení – 

venkovského charakteru (BV) a žádala zastupitele města o zvážení schválení této změny.  
Vyjádřila se k vyjádření zástupce spol. Messer Technogas s.r.o., který na zasedání hovořil na minulém zasedání. Dále se 
vyjádřila k dosavadní existenci uvedené společnosti.  
Starosta uvedl, že je tento bod na programu dnešního zasedání.  
 

Občanka Olga H. navázala na projekt „Skládka pod dohledem“ a požádala o stažení odkazu z hlavního menu webu 
města Čáslavi. Uvedla, že je to nic neříkající projekt.  
 

Občan Radek H. se ohradil proti chování radního J. Rumla vůči své osobě, vůči kolegům zastupitelům, vůči významným 
občanům města. 
 

Občan Tomáš O. hovořil o přechodové lávce na čáslavském vlakovém nádraží. Dotazoval se na kotelny K1 a K2 – zda 
bude kotelna K1 zbourána? 
Starosta uvedl, že objekt kotelny K1 nebude zbourán, ale po vybudování kotelny v objektu K2 bude zrušen její provoz. 
Občan Tomáš O. se dotazoval, co v tom objektu poté bude vybudováno? 
Starosta sdělil, že se tímto vedení města ještě nezabývalo. Následně se vyjádřil k přechodové lávce na železničním 
nádraží a dále k tomuto ještě proběhla diskuse s občanem Tomášem O.  
 

Občan požádal zastupitele V. Nezbedu, aby bylo možné dát možnost občanům se vyjádřit na webu města. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Následně starosta doplnil, že dnešní jednání bude probíhat ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bude 
přijato usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 
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Hlasování:  

pro: 19                                                   proti:                                    zdrželo se:                                               nehlasovalo:  
PRO:  

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/59/2024. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělila radní MUDr. J. Provazníková:  

- proběhla jednání s pojišťovnou (VZP), které dopadlo relativně dobře 
- dětské oddělení funguje, je stabilizovaná a fungovat bude 
- na interním oddělení se využíván 20 lůžek z 50 lůžek, úvazky: 5,6 lékařů na celý úvazek + externisti, cévní + echo 

+ kardiologie také zajišťují externisti 
- poděkování všem obvodním lékařům, kteří perfektně spolupracují 

Informace doplnil starosta.  
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, kolik porodů je od začátku roku? 
Starosta uvedl, že by jich mělo být 150 (k 30.06.2024). 

 

Zastupitel V. Málek se dotazoval, zda jednání s pojišťovnami probíhají nebo už je rozhodnuto a jsou uzavřeny smlouvy 
na všechna oddělení? Dále se dotazoval na financování nemocnice. 
Starosta odpověděl, že další jednání s všeobecnou zdravotní pojišťovnou bude začátkem měsíce září 2024, zástupce 
pojišťovny chtějí nemocnici navštívit. Navýšení záloh se nebrání, chtějí výsledky za prvních 6 měsíců. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

 
01. Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2023 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Zastupitelka A. Vavřinová požádala o promítání materiálů na plátno. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                        nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/60/2024. 

 

02. Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2023 

Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/61/2024. 

 

03. Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2024 auditorské společnosti 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/62/2024. 

 

04. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - duben 2024 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/63/2024. 

 
05. Rozpočtové opatření č. 3/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření. Sdělil dále aktuální informace 
k výstavbě nové mateřské školy a s ní související dotací. Dále přednesl informace k výstavbě v Koželuhách. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval na navýšení rozpočtu v kapitole životní prostředí? 
Starosta odpověděl, že se jedná o navýšení „sběr a svoz odpadu“. 
 

Zastupitel M. Horský se vyjádřil k výstavbě nové mateřské školy a k související dotaci. Dále se vyjádřil k nové výstavbě 
v Koželuhách. 
Dotazoval se dále pana starosty na systém rozpočtového opatření, zda je takto vyhovující, když ho za minulého vedení 
kritizoval? 
Starosta uvedl, že je pro něho dostačující.  
Dále proběhla diskuse na téma výstavby nové mateřské školy, do které se zapojila místostarostka R. Vaculíková, 
starosta, zastupitel V. Málek, zastupitel D. Tichý.  
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Zastupitel V. Málek se dotazoval na náklady odpadové hospodářství – nárůst ze 14 mil. Kč (r. 2022) na nynějších 22 mil. 
Kč.  
Místostarostka odpověděla, že je jiný (dražší) systém svozu polopodzemních kontejnerů, dále systém „door to door“ 
(momentálně se chystá návoz popelnic).  
Zastupitel V. Málek požádal o zaslání rozpisu k návozu výše zmiňovaných popelnic. 
 

Zastupitel M. Horský se dotazoval na změnu svozu odpadů?  
Starosta uvedl, že je dané v přípravě. 
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, co se bude dělat se „starými“ kontejnerovými stáními? Dále na kontejnery na oděvy? 
Starosta uvedl, že původní stání se postupně zlikvidují, dále uvedl, že jednotlivá stání se monitorují.  
Zastupitel D. Tichý se dále dotazoval, jak bude probíhat distribuce popelnic „door to door“´? 
Místostarostka odpověděla, že popelnice budou vydávány v ul. Vrchovská (původně zamýšlené sběrné místo) oproti 
smlouvě, když občan podepíše, že si popelnici od města zapůjčil. Dojde-li ke změně, občan popelnici vrátí.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

Ing. Drahomír Blažej       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/64/2024 

 
06. Změna č. 5 Územního plánu Čáslav formou opatření obecné povahy II. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:  1                                        nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Filip Velímský       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/65/2024. 

 
07. Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení změny zkráceným postupem II. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 13                                                 proti: 1                 zdrželo se:  5                                        nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       

PROTI: 

 Martin Horský       
 

ZDRŘELO SE: 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý 

Mgr. Filip Velímský       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/66/2024. 
 

08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení  
Starosta předložil důvodovou zprávu. 
Zastupitel M. Jusko požádal o rozdělení hlasování o tomto bodu. 
Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se: 1                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDŘELO SE: 

Ing. Josef Ruml       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/67/2024. 
 

08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení (1. část) 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/68/2024. 
 

08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení (2. část) 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
Hlasování:  
pro: 13                                                 proti: 3                  zdrželo se: 3                       nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI:  

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek   

 
ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský   

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/69/2024 
 

09. Záměr bezúplatného převodu pozemku parc.č. 2020-1 v k.ú. Čáslav 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 
 Pro: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

JUDr. Vlastislav Málek       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/70/2024. 
 

10. Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Dusíkova, č.p. 1235-7 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval na budoucnost nájemního bydlení ve městě?  
Odpověděl starosta.  
Zastupitel J. Havlíček se dotazoval na stav bytu – normy, revize – jak je možné, že zde někdo mohl bydlet, když je byt 
v tak špatném stavu, v jakém je? 
Odpověděla paní místostarostka a doplnil zastupitel D. Blažej.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/71/2024. 
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11. Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Jablonského, č.p. 1225-8 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
 

Zastupitel F. Velímský se dotazoval na částku města, která se hradila do fondu oprav SVJ. Do diskuse es přihlásil 
zastupitel D. Mikš a dále pan starosta.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/72/2024. 
 

12. Změna názvu DSO Mikroregion Čáslavsko a souvisejících stanov 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel F. Velímský se dotazoval, zda dojde i ke změně nového vedení? 
Zastupitel D. Mikš odpověděl, že momentálně bohužel neví, ale slíbil, že se optá na valné hromadě, která proběhne 
příští týden. 
Dotázal se zastupitel D. Tichý.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se: 1                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/73/2024. 
 

13. Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 _ AKTUALIZACE 
Radní J. Žaloudek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili  
Zastupitel V. Velímský požádal o doplnění věty v usnesení: „S tímto usnesením bude seznámen poskytovatel dotace“.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:  1                                        nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
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ZDRŽELO SE: 

Ing. Josef Ruml       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/74/2024. 
 

Dotazy a připomínky zastupitelů 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
 

Zastupitel D. Blažej se dotazoval na zpětné přehrání záznamu ze zasedání zastupitelstva? Proč to není možné? Proč je 
to možné až pod dlouhé době?  
Vysvětlil pan tajemník. K danému se vyjádřil radní J. Ruml.  
Dále se vyjádřila radní Z. Nezbedová.  
 

Radní J. Ruml pochválil ZUŠ Čáslav, které vystoupili na koncertě v neděli v čáslavské synagoze.  
K děkování se zapojil zastupitel RNDr. Hasík, dále zastupitel D. Tichý, který následně poděkoval Mgr. Jaroslavu 
Vostrovskému (bývalému řediteli ZŠ Masarykova) a požádal o představení nového ředitele -  Mgr. Daniela Mikše.  
Starosta nového ředitele představil a popřál mu hodně úspěchů v jeho funkci.  
Zastupitel D. Mikš se vyjádřil ke svému zvolení.  
Zastupitel V. Málek se připojil k poděkování.  
 

Zastupitel M. Horský požádal o veřejnou omluvu bývalé ředitelce Dusíkova divadla Čáslav, s.r.o. - Mgr. Ladě Bartošové. 
Dále se dotazoval Mgr. Jiřího Žaloudka, jak se cítí ve funkci ředitele divadla po vyřknutí verdiktu soudu (týkajícího se 
odvolání bývalé ředitelky). 
Starosta také reagoval a reagoval i radní J. Ruml.  
 

Místostarostka se dotazovala na panely v Otakarově baště zastupitele F. Velímského? 
Zastupitel F. Velímský odpověděl, že bohužel se dané neposunulo. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Informativní zprávy / Různé:  
 

Jednání ukončeno v 19:30 hodin.  
 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 09.09.2024. 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Zdeňka Nezbedová a Mgr. David Tichý 
Návrhová komise: Ing. Jiří Havlíček, MBA a Mgr. Daniel Mikš  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam:  
o videozáznam:  

 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/33241/2024/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 30.05.2024 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/19865/2024/SEK ze dne 08.04.2024 a č.j.: MěÚ/23691/2024/SEK ze dne 22.04.2024 

                 Důvodové zprávy č. 1 – 13 
 
 
Ing. Jaromír Strnad                                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 

Ing. Zdeňka Nezbedová                                                                                                                                          Mgr. David Tichý 
členka rady a zastupitelstva                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva 
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 10.06.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/55/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/56/2024 

 Členové návrhové komise  ZM/57/2024 

 Program dnešního zasedání  ZM/58/2024 

 Průběh zasedání ZM/59/2024 

 Závěrečný účet města Čáslavi za rok 2023 ZM/60/2024 

 Schválení účetní závěrky města Čáslavi k 31.12.2023 ZM/61/2024 

 Schválení zadání přezkoumání hospodaření města Čáslavi za rok 2024 auditorské společnosti ZM/62/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - duben 2024 ZM/63/2024 

 Rozpočtové opatření č. 3/2024 ZM/64/2024 

 Změna č. 5 Územního plánu Čáslav formou opatření obecné povahy II. ZM/65/2024 

 Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení změny zkráceným postupem II. ZM/66/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení – ROZDĚLENÍ HLASOVÁNÍ ZM/67/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení (část 1.) ZM/68/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav_Změna usnesení (část 2.) ZM/69/2024 

 Záměr bezúplatného převodu pozemku parc.č. 2020-1 v k.ú. Čáslav ZM/70/2024 

 Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Dusíkova, č.p. 1235-7 ZM/71/2024 

 Záměr na prodej bytové jednotky v ul. Jablonského, č.p. 1225-8 ZM/72/2024 

 Změna názvu DSO Mikroregion Čáslavsko a souvisejících stanov ZM/73/2024 

 Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 _ AKTUALIZACE ZM/74/2024 

 
   
 
   
 
Ing. Jaromír Strnad                                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
 
 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Zdeňka Nezbedová                                                                                                                                          Mgr. David Tichý 
členka rady a zastupitelstva                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  

 


